
PROCES — VERBAL 

incheiat azi, 26 septembrie 2019, orele 14.00, in 
edinta ordinara a Consiliului Local al 

Orapilui Topoloveni 

In conformitate cu prevederile art.134 alin.(1) lit.a) raportat la art. 133 
alin. (1) din Codul Administrativ aprobat prin OUG nr. 57/2019, Consiliul 
Local al Orgului Topoloveni este convocat in sedinta ordinara de care dl. 
Primar prin convocator, document anexa la Dispozitia nr. 286/18.09.2019. 

Sedinta este convocata pentru data de 26 septembrie 2019, orele 
14.00, la Sala de sedinte a Consiliului Local. 

Proiectul de ordine de zi a §edintei s-a afi§at public la sediul 
Consiliului Local Topoloveni pentru care s-a Incheiat proces-verbal de 
afiqare. 

Potrivit Hotararii nr. 52 din data de 21.06.2019 prqedinte de 
edinta este dl. consilier Mogoqanu Ionut Florin. 

Dupd efectuarea apelului nominal se constata ca §edinta este legal 
constituita, toti consilierii find prezenti. 

La §edinta de consiliu participa un grup de cetateni din ora§ul 
Topoloveni, membrii U.S.R., §i anume: dl. Ghioculescu Ionut-Sorin, 
dl. Barbu Ion, dl. Surdeanu Ionut-Silviu Si d-na Panescu Ana-Maria, care au 
Inregistrat cu mijloace audio-video sedinta. De asemenea, participa la §edintd 
dl. consilier judetean Vasilescu Gabriel. Dl. pre§edinte de §edinta, Mogoanu 
lonut Florin, le face cunoscut faptul ca nu pot interveni in actul decizional Si 
nici nu pot dialoga cu consilierii locali. 
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Dl. consilier Rosescu Ion afirma: „Este o lipsa de respect fata de cei prezenti. 
Daca s-au prezentat probabil ca §tiu care este procedura". 
DI pre§edinte de §edinta it atentioneaza pe dl.consilier Rosescu ca este 
obligatia sa legala de face cunoscute prevederile codului administrativ 
referitoare la desfasurarea sedintei consiliului local cu participarea publicului 
§i, prin interventia sa inainte in timpul cuvantului sau, nu it lasa sa isi faca 
datoria. 

In continuare, este prezentat proeictul ordinei de zi a sedintei ordinare, 
anexata la convocator. Proiectele de hotarari au fost initiate de dl. Primar. 

Se supune la vot ordinea de zi §i se aproba in unanimitate de voturi. 

1. Pentru primul punct de pe ordinea de zi, este prezentat Procesul 
verbal incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local Topoloveni din 
data de 29 august 2019. 

Se supune la vot procesul verbal Si se aproba cu unanimitate de voturi. 
Dl. consilier Rosescu Ion intreaba pe dl. viceprimar de ce nu a primit 

materialele referitoare la organizarea evenimentului dedicat motocicli§tilor. 
Dl. Viceprimar  ii raspunde ca s-a facut mediatizarea evenimentului in presa, 
iar dra. Secretar explica ca, daca au nevoie de informatii suplimentare, in 
completarea informatiilor primite in cadrul §edintelor, consilierii locali pot 
solicita in scris. 

2. La urinkorul punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de 
Hotarfire privind desemnarea de reprezentanti ai Consiliului Local al 
oraului Topoloveni care sa faca parte din Consiliul de Administratie 
(CA) si respectiv din Comisia pentru Evaluarea i Asigurarea Calitatii 
(CEAC) din cadrul unitatilor de invatamant preuniversitar din orapil 
Topoloveni, pentru anul scolar 2019 — 2020. 

Comisiile de specialitate au dat aviz favorabil proiectului de hotarare. 
Se supun la vot propunerile privind desemnarea de reprezentanti ai 
Consiliului Local al ora§ului Topoloveni care sä faca parte din Consiliul de 
Administratie (CA) si respectiv din Comisia pentru Evaluarea §i Asigurarea 
Calitatii (CEAC) din cadrul unitatilor de invatamant preuniversitar din orgul 
Topoloveni, pentru anul *coin 2019 — 2020, astfel: 
- pentru Liceul Teoretic "Ion Mihalache" : 
• in Consiliul de Administratie — 3 reprezentanti: 
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1. dl.consilier VILNOIU AURELIAN- 12 voturi "pentru" §i 3 voturi 
"abtinere" (Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru ,yi Ungureanu Marian) 
2. dl. consilier CRASAN VERGIL- 12 voturi "pentru" Si 3 voturi "abtinere" 
(Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru ,yi Ungureanu Marian) 
3. dl. consilier CHIVULESCU NICOLAE - 12 voturi "pentru" §i 3 voturi 
"abtinere" (Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru ,si Ungureanu Marian) 
• in Comisia pentru evaluarea §i asigurarea calitatii — 1 reprezentant: 
dl. consilier VINATORU CATALIN-DOREL- 12 voturi "pentru" §i 3 voturi 
"abtinere" (Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru si Ungureanu Marian) 
2) pentru Liceul Tehnologic Topoloveni: 
• in Consiliul de Administratie — 3 reprezentanti: 
1. dl. consilier VINATORU CATALIN-DOREL-12 voturi "pentru" Si 3 
voturi "abtinere" (Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru si Ungureanu 
Marian) 
2. dl. consilier RADU LAURENTIU-12 voturi "pentru" Si 3 voturi "abtinere" 
(Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru # Ungureanu Marian) 
3. d 1. consilier OCEANU DORIN- 12 voturi "pentru" si 3 voturi "abtinere" 
(Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru si  Ungureanu Marian) 
• in Comisia pentru evaluarea §i asigurarea calitatii —1 reprezentant: 
dl. consilier VILNOIU AURELIAN -12 voturi "pentru" §i 3 voturi "abtinere" 
(Rosescu Ion, Ungureanu Ionut Alexandru si Ungureanu Marian) 
3) pentru G.P.P. "Lumea Copiilor" : 
• in Consiliul de Administratie —1 reprezentant: 
d-na. consilier BREAZU VASILICA- unanimitate de voturi 
• in Comisia pentru evaluarea asigurarea calif* —1 reprezentant: 
d-na. consilier GEANTA ELEONORA- unanimitate de voturi 
4) G.P.P. "Licuricii" : 
• in Consiliul de Administratie —1 reprezentant: 
d-na. consilier BREAZU VASILICA- unanimitate de voturi 
• in Comisia pentru evaluarea asigurarea calitatii —1 reprezentant: 
d-na. consilier GEANTA ELEONORA- unanimitate de voturi 
5) La Clubul Elevilor Topoloveni: 
• in Consiliul de Administratie — 1 reprezentant: 
dl. consilier MOGOSANU IONUT- unanimitate de voturi 
• in Comisia pentru evaluarea §i asigurarea calitatii — 1 reprezentant: 
dl. consilier RADU LAURENTIU- unanimitate de voturi. 
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Nu sunt intrebari, discutii, iar reprezentantii propu§i au intrunit 
numarul necesar de voturi pentru desemnare, astfel este legal adoptata 
Hotarfirea nr. 63 din 26.09.2019.  

3. Urmatorul punct pe ordinea de zi este Proiect de hotarare privind 
la alegerea pmedintelui de sedinta care sA conduca sedintele consiliului 
local pe o perioada de 3 luni, respectiv lunile octombrie, noiembrie Si 
decembrie 2019. 

In §edinta comisiilor de specialitate a fost propus ca pre§edinte de 
§edinta, pentru mandatul octombrie-decembrie 2019, dl. consilier Vinatoru 
Catalin-Dorel. 

Nu mai sunt alte propuneri, drept pentru care se supune la vot 
propunerea facuta §i se aproba cu majoritate de voturi, inregistrandu-se 12 
voturi "pentru" §i 3 voturi "abtinere" (Rwscu Ion, Ungureanu Ionut 
Alexandru §'i Ungureanu Marian). Astfel votat, proiectul de hotarare devine 
Hotarfirea nr. 64 din 26.09.2019.  

4. Urmatorul punct pe ordinea de zi este Proiectul de Hotarfire 
pentru aprobarea inchirierii, de catre Liceul Tehnologic Topoloveni, a 
unui spatiu excedentar situat in incinta unitatii de invatamant, 
aprobarea tarifului de inchiriere, precum si pentru stabilirea cotei 
procentuale din chink care se face venit la bugetul local ; 

Acest proiect de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor 
de specialitate. 

Se supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, pe 
cale de consecinta Hotararea nr. 65 din 26.09.2019. 

5. La un nou punct de pe ordinea de zi, dl. pre§edinte de §edinta 
prezinta Proiectul de Hotarfire pentru aprobarea infiintarii unor activitati 
finantate integral din venituri proprii pe langa institutia de invatamant 
preuniversitar de stat Gradinita cu program prelungit "Lumea Copiilor" 
Topoloveni, aprobarea tarifelor pentru activitatile prestate; precum 0 a 
tarifului de inchiriere a salii de spactacole din incinta gradinitei cu 
stabilirea cotei procentuale din chirie care se face venit la bugetul local. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil din partea comisiilor de 
specialitate. 

Dl. consilier Ro§escu Ion dorqte sä afle mai multe detalii referitoare la 
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acest proiect. 
Dna. consilier Tartau Eugenia is cuvantul §i prezinta proiectul de 

hotarare, in calitate de director al Gradinitei cu Program Prelungit „Lumea 
Copiilor" Topoloveni: „In ora avem un after school, care are nevoie de 
servicii de masa pentru pram, ne-au facut solicitarea §i not putem oferi acest 
serviciu cu un tarif de 12 lei pentru copil, find inclusa Si gustarea de la ora 
16:00. Acest serviciu este in beneficiul gradinitei prin veniturile extrabugetare 
incasate, de care avem nevoie pentru a acoperi deficitul bugetar, costul 
standard nefiind suficient. Avem nevoie de bani pentru dotarea buckariei cu 
vase mai mari §i o serie de alte imbunatatiri. De asemenea, am primit 
solicitari din partea firmelor locale pentru inchirierea salii de spectacole, 
pentru organizarea unor cursuri de formare profesionala. Tariful de 
inchieriere este stabilit pentru 2 ore, pentru sezonul de \Tara tariful este mai 
mare pentru a acoperi cheltuielile pentru consumul de energie al sistemului de 
aer conditionat." 

Nu sunt dezbateri pe marginea acestui proiect de hotarare, drept pentru 
care se supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, astfel 
Hotarfirea nr. 66 din 26.09.2019. 

6. In continuarea §edintei este prezentat Proiect de Hotarfire pentru 
aprobarea Regulamentului propriu al Serviciului de Salubrizare al 
Orapdui Topoloveni. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Dl. consilier Ro§escu Ion intreaba: „Care va fi aria de acoperire a 
acestui serviciu? Ce servicii include?" 

Dl. consilier juridic Gulie Catalin care a intocmit referatul de 
specialitate pentru proiectul de hotarare, prezinta informatiile necesare: 
„Regulamentul se aplica urmatoarelor servicii: maturatul, spalatul, stropirea 
§i intretinerea cailor publice; curatarea §i transportul zapezii de pe caile 
publice §i mentinerea in functiune a acestora pe timp de polei sau de inghet; 
colectarea cadavrelor animalelor de pe domeniul public §i predarea acestora 
care unitatile de ecarisaj sau Cate instalatii de neutralizare; dezinsectia, 
dezinfectia §i deratizarea." 

Dl. consilier Ungureanu Alexandru-Ionut intreaba: „Cand §i pentru 
cine se vor presta aceste servicii?" 

D-ra Nastase Ramona, inspector in cadrul aparatului de specialitate al 
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Primarului raspunde: „Acest serviciu va presta activitatile specifice periodic 
§i de cate on este necesar, atat pentru institutiile publice, cat §i pentru 
populatie, contra cost." 

Nu mai sunt intrebari, discutii, drept pentru care se supune la vot §i se 
aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta Hotarfirea 
nr. 67 din 26.09.2019.  

7. La un nou punct de pe ordinea de zi, dl. pre§edinte de §edinta 
prezinta „Proiect de Hotarfire pentru aprobarea delegarii gestiunii 
serviciului de salubrizare — activitatea dezinsectie, dezinfectie, deratizare 
in U.A.T. oral Topoloveni, precum si pentru aprobarea Caietului de 
sarcini aferent procedurii de delegare". 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Dl. consilier Rosescu Ion intreaba: „Care cine va fi delegat acest 
serviciu?" 

D-ra Nastase Ramona afirma: „Serviciul de salubrizare va fi delegat 
catre operatorul economic care va ca§tiga procedura de licitatie publica." 

Nu mai sunt intrebari, discutii, drept pentru care se supune la vot §i se 
aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta Hotarfirea 
nr. 68 din 26.09.2019.  

8. Urmeaza pe ordinea de zi a §edintei „Proiectul de Hotarfire pentru 
aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiect: 
"Modernizare/extindere alei pietonale si construire piste biciclisti in ora 
Topoloveni"; proiect finantat prin POR 2014-2020, apel de proiecte 
POR/2019/3/3.2/4/2 REGIUNI Si POR/2019/3/3.2/3/ITI, Axa prioritara 3, 
Prioritatea de investitii 4e, Obiectiv specfic 3.2 — reducerea emisiilor de 
carbon in zonele urbane bazata pe planurile de mobilitate urbana 
durabila". 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Dl. consilier Rosescu Ion intreaba: „Pe unde vor trece aceste piste 
pentru biciclete, prin centru ora§ului?" 

D-na. Vinatoru Monica, §ef Serviciu Economic, face clarificarile 
necesare: „Acest proiect nu se refera la centrul ora§ului, pentru centrul 
ora§ului proiectul de construire a pistelor pentru biciclisti a fost semnat §i se 
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afla in implementare. Acest nou proiect se referd la zona Tigane§ti-Priboieni, 
de o parte §i de alta a D.J. 702." 

Dl. consilier Rosescu Ion intreaba: „Nu ar fi corect ca aceste strazi sa 
fie expuse pentru a fi cunoscute de cetateni?" 

D-na. Monica Vinatoru precizeaza: „Toate proiectele aflate in 
implementare au publicitate proprie: panouri de informare pozitionate la fata 
locului, anunturi in presa scrisa nationals §i on-line. Publicitate acestui 
proiect se va face daca acesta va fi castigator, urmeaza sä fie depus, not ne 
dorim sa fie finantat." 

Se constata ca nu mai sunt dezbateri pe marginea acestui proiect de 
hotarare, drept pentru care se supune la vot §i se aproba in unanimitate de 
voturi, devenind, pe cale de consecinta Hotarfirea nr. 69 din 26.09.2019. 

9. In continuarea §edintei este prezentat Proiect de Hotarfire pentru 
aprobarea nomenclatoarelor si ierarhiei de functii publice 0 contractuale 
din cadrul administratiei publice a oraului Topoloveni in anul 2019, ca 
urmare a modificarilor produse in organigrama autoritatilor conform 
Codului Administrativ aprobat prin Ordonanta de Urgenta a 
Guvernului Romaniei nr. 57/2019. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Nu sunt dezbateri pe marginea acestui proiect de hotarare, drept pentru 
care se supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, astfel 
Hotarfirea nr. 70 din 26.09.2019. 

10. Urmeaza pe ordinea de zi a §edintei „Proiectul de Hotarfire 
pentru aprobarea aderarii UAT Orasul Topoloveni la Asociatia pentru 
Supravegherea si Protectia Animalelor "IVETS" in scopul gestionarii 
cainilor fara stapan din Orasul Topoloveni. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Dl. consilier Rosescu Ion solicits mai multe informatii cu privire la 
scopul acestui proiect de hotarare. 

Dra. Secretar al Ora§ului Topoloveni, Ungureanu Maria-Doina, 
raspunde. Toate informatiile referitoare la necesitatea, oportunitatea §i 
legalitatea actiunii la care se refera proiectul de hotarare sunt consemnate in 
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documentele aferente acestuia, ce au fost transmise in format electronic; iar in 
sedinta pe comisii au fost prezentate §i pe suport de hartie. 

Dl. consilier Rosescu Ion afirma: „Nu are legatura sedinta pe comisii 
cu ceea ce se discuta in plen. Legea spune ca dace nu le puteti trimite in 
format electronic trebuie sa ne puneti materialele la dispozitie." 

Dra Secretar  raspunde: „Avem dovada ca s-au transmis toate 
materialele domnilor consilieri; a fost o problema cu transmisiunea catre dl. 
consilier Ungureanu Marian, dar a fost retransmisa si dansului. 
Dl. consilier Ungureanu Marian confirma faptul ca a primit materialele. 

In continuare, secretarul general al localitatii arata ca., sub aspect social, acest 
proiect se impunea fara putinta de tagada; vä pot spune faptul ca in cursul 
aceste veri am avut mai multe sesizari de la cetateni, cunoa§tem problema 
cainilor Med stapan si in acest sens am intreprins demersurile necesare. Am 
raspuns sesizarilor acestora. Pena in prezent, pentru a rezolva problema 
cainilor fara stapan din oras, am apelat on de cite on a fost nevoie la 
serviciile adapostului de la Smeura (Arge§); care s-au prezentat §i au ridicat 
cainii periculosi; serviciile acestora find suportate de la bugetul local. 
Totodata, la nivelul localitatii s-au derulat mai multe campanii de sterilizare 
gratuita a cainilor. 

infiintarea unui adapost pentru cainii fara stapan in oras si gestionarea 
aferenta a acestuia printr-un serviciu propriu al administratiei locale care sä 
fie organizat si care sa functioneze asa cum prevede actul normativ este 
deosebit de costisitor; s-a facut o analiza estimative si s-a apreciat ca 
cheltuielile cu functionarea acestui adapost paralizeaza alte activitati ale 
administratiei locale pentru ca numai pot fi finantate. In aceste conditii, este 
mai avantajos sa apelam la asociatii de profil. 

Asociatia la care se doreste aderarea este de profil cu obiect de activitate 
pentru protectia si supravegherea animalelor de orice fel, inclusiv caini fara 
stapan. 
Asociatia dispune de logistica §i infrastructura necesare, de medici veterinari 
§i, de asemenea, are competenta de a interveni, inclusiv de a aplica amenzi 
celor care adopta un came si ulterior it parasesc. 
In privinta acestei activitati de gestionare a cainilor fara stapan, situatia este 
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delicate; unii locuitorii solicita aplicarea de masuri drastice impotriva 
acestora — asa cum a fost cazul numarului mare de cetateni care au formulat 
un memoriu in acest sens — altii incurajeaza stationarea cainilor in locurile 
publice, sens in care le aduce hrand chiar in locurile publice. 

Legislatia in privinta gestionarii cainilor fara stapan este foarte aspra in caz 
de nerespectare intocmai a acesteia; sanctiunile pentru administratia publica 
sunt foarte dure, de la amenzi foarte mari, 'Dana la inchisoare. Ne-am interesat 
la Orasul Mioveni, unde functioneaza un asemenea serviciu, dar 
municipalitatea are un buget indestulator §i i§i pot permite sa finanteze 
costurile pentru functionarea adapostului §i respectiv a serviciului." 

Dl. consilier Ro§escu Ion  declard: „Am cerut mai multe detalii, nu stiu 
de ce va ofensati?" 

D-ra. Secretar raspunde: „Nu este vorba despre o ofensa, dar ati primit 
materialele, in §edinta comisiilor de specialitate ati dat aviz favorabil, ma 
gandesc ca sunteti in cuno§tiinta de cauza." 

Dl. viceprimar Ene Emilian, adauga: „Am fost la sediul asociatiei §i 
am vazut dotarile de care dispun, la nivel de Bucure§ti §i localitatile limitrofe 
ace§tia raspund la 112, find un fel de ambulanta veterinard. Au contracte cu 
mai multe localitati: Bolintin, Jilava, care sunt multumiti de gestionarea 
acestei probleme. Atunci cand ridica un caine fare stapan it duc la biobaza, ii 
instaleaza un microcip §i nu it redau in teritoriu deck dace este adoptat." 

Dl. Ro§escu Ion afirma: „Nu am contestat metoda. Dar ati externalizat 
§i alte servicii, precum alimentarea cu ape §i canalizarea, §i cetatenii nu sunt 
multumiti." 

Nu mai sunt intrebari, discutii, drept pentru care se supune la vot §i se 
aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta Hotarfirea 
nr. 71 din 26.09.2019.  

La ultimul punct Diverse, Dra. Secretar al Ora§ului Topoloveni, 
informeaza pe domnii consilieri ca adoptarea noului Cod Administrativ, vine 
cu cerinte speciale in ceea ce prive§te transparenta administrative, astfel 
fiecare U.A.T. este obligat, pand la data de 1 ianuarie 2020, sa detina pe 
pagina web un Monitor Oficial Local, unde se vor regasi toate informatiile 
necesare, de la deciziile autoritatii executive, la hotararile de consiliu local, 
procesele verbale ale §edintelor consiliului local, ordinea de zi, dar §i puncte 
de vedere contrare, modalitati de vot. 
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Dl. consilier Rosescu Ion aduce in atentia domnilor consilieri o cerere 
pe care dl. profesor Diaconu Gheorghe a formulat-o catre autoritatile publice 
locale, referitoare la asigurarea unei surse de apa de adancime in centrul 
ora§ului, intrucat dumnealui considers ca apa de la retea lass de dorit. Dl. 
consilier Rosescu Ion, adauga: „Nu imi asum aceasta interventie §i nu 
veneam cu ea in fata consiliului local daca nu era pertinenta, in mai multe 
()raw exists asemenea fantani publice, iar apa de la retea are de multe on 
rugina. De aceea, va rog sa analizati propunerea dlui. profesor, §i daca 
Consiliul Local ii da raspuns favorabil ss luati act §i sa respectati aceasta 
propunere." Dra Secretar ii sugereaza sa inregistreze cererea pentru a fi 
ulterior examinata. 

Dl. Viceprimar anunta pe domnii consilieri ca a inceput asfaltarea in 
zona Tiganesti. 

Din publicul asistent este intrebat daca nu este prea tirziu pentru 
inceperea lucrarilor de asfaltare. 

Dna Vinatoru Monica, face clarificarile necesare referitor la derularea 
acestor lucrari de asfaltare: „Abia in luna aprilie a fost semnat contractul de 
finantare, s-a desfa§urat apoi procedura de licitatie publics, s-a dat ordinul de 
incepere. A inceput perioada de executie a lucrarilor, care vor continua cat 
timp vremea va fi favorabild, in perioada de iarna vor fi sistate §i se vor relua 
in primavara.". 

Persoanele din public doresc sä mai adreseze intrebari, iar dl. 
pre§edinte de comisie precizeaza ca nu s-au facut inscrieri la cuvant, iar daca 
sunt intrebari, interpelari, acestea pot fi formulate conform ROF.; motiv 
pentru care constata ca alte puncte nu mai sunt pe ordinea de zi, de asemenea 
nici inscrieri la cuvant, sau propuneri nu mai sunt. Ca urmare, presedintele de 
§edinta declard incheiate lucrarile sedintei ordinare din data de 26.09.2019.  

DI. consilier Rosescu Ion precizeaza ca nu este de acord cu incheierea 
sedintei, motiv • pentru care continua sa intre in dialog cu persoanele din 
public. 

Intervine in discutie si dl.cons.jud.Vasilescu Gabriel §i spune ca este 
indreptatit sa pund intrebari; este nemultmit ca nu a fost prezentat de 
presedintele de sedinta, la inceputul sedintei. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal. 

PRESEi INTE DE SEDINTA, 	 C TAR ORAS, 
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